
Protokół Nr XXVI/08
z XXVI Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 30 września 2008 r

Posiedzenie :XXVI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Ustrzykach Dolnych

z realizacji zadań w roku 2008.
5. Dyskusja.
6. Informacja nt. aktualnej sytuacji w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych.
7. Dyskusja.
8. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2) wprowadzenia zmian do uchwały z sprawie określenia zadań na

które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym
dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2008 rok,

3) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszące projektowi,

4) wyrażenia zgody na zbycie aktywów przez Samodzielny
Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,

5) zasad i trybu umarzania wierzytelności Powiatu
Bieszczadzkiego z tytułu należności pieniężnych, do których nie
stosuje się przepisów ustawy-ordynacja podatkowa oraz
udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności,

6) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny na własność
Powiatu Bieszczadzkiego, nieruchomości położonych
w miejscowości Zawadka, gmina Ustrzyki Dolne, stanowiące
własność Gminy Ustrzyki Dolne,

7) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu
Bieszczadzkiego dla niepublicznych szkół i placówek.

9. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
11. Zakończenie obrad sesji.



Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXVI Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 15 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.

Głos zabiera Krzysztof Gąsior - Starosta, który proponuje aby wprowadzić
trzy dodatkowe projekty uchwał:
-w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 2009 r. z przeznaczeniem na
sfinansowanie zadań realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg. Projekt tej
uchwały został przesłany do państwa radnych,
-w sprawie odwołania Sekretarza Powiatu,
- w sprawie powołania Sekretarza Powiatu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 15 radnych.
Wniosek pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad w taki sposób, że do pkt 8, dodano ppkt.
8,9,10.

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Ustrzykach Dolnych

z realizacji zadań w roku 2008.
5. Dyskusja.
6. Informacja nt. aktualnej sytuacji w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych.
7. Dyskusja.
8. Podjęcie uchwał w sprawach:

l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2) wprowadzenia zmian do uchwały z sprawie określenia zadań na

które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla
Powiatu Bieszczadzkiego na 2008 rok,

3) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszące projektowi,

4) wyrażenia zgody na zbycie aktywów przez Samodzielny Publiczny
Zespół Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,



5) zasad i trybu umarzania wierzytelności Powiatu Bieszczadzkiego
z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się
przepisów ustawy-ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg
w spłacaniu tych należności,

6) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny na własność
Powiatu Bieszczadzkiego, nieruchomości położonych
w miejscowości Zawadka, gmina Ustrzyki Dolne, stanowiące
własność Gminy Ustrzyki Dolne,

7) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu
Bieszczadzkiego dla niepublicznych szkół i placówek,

8) zaciągnięcia zobowiązania na 2009 r. z przeznaczeniem na
sfinansowanie zadań realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg,

9) odwołania Sekretarza Powiatu,
10) powołania Sekretarza Powiatu.

9. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
11. Zakończenie obrad sesji

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Janinę Piekarską o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja Powiatowego
Urzędu Pracy w Ustrzykach Dolnych z realizacji zadań w roku 2008.



Głos zabiera Pani Joanna Szczepanik - Dyrektor Powiatowego Urzędu
Pracy w Ustrzykach Dolnych
Stopa bezrobocia na dzień 31 lipca br. wynosi dla:

- Polski 9,40/0,
- Podkarpacia 12,7%,
- Powiatu 18,6%

Jeżeli chodzi o poziom bezrobocia na przestrzeni lat 2007-2008, to do stycznia
2008 r. stopa wynosiła 22,3%, natomiast w porównaniu do stycznia 2007 r.
stopa bezrobocia w powiecie spadła 08,2%
Na początku bieżącego roku zarejestrowanych było 1777 osób a na koniec
sierpnia 1454, czyli m poziom bezrobocia spadł o 323 osoby.
Na dzień 31 sierpnia br. zarejestrowanych bezrobotnych jest:

- w mieście Ustrzyki Dolne - 617,
- w Gminie Ustrzyki Dolne - 530,
- w Gminie Lutowiska - 145,
- w Gminie Czarna - 162.

Liczba osób zarejestrowanych na przestrzeni roku to 1330 a wyrejestrowanych
- 1591, czyli te mniej więcej te liczby się pokrywają.
Liczba osób wyrejestrowanych jest największa w miesiącach: kwiecień, maj,
czerwiec, wiąże się to przede wszystkim z podejmowaniem prac sezonowych.
Wśród naszych klientów są również takie osoby, które noszą miano osób
poszukujących pracy i nie są to osoby bezrobotne .. Są to osoby, które posiadają
grupę inwalidzką jednocześnie z prawem do pobierania renty jak również
osoby, które są na etapie poszukiwania innej pracy. Takich osób jest 25 i w
większości są to osoby niepełnosprawne.
Urząd pozyskał ogółem 567 ofert pracy w tym:

- 248 ofert to miejsca niesubsydiowane ( 43,1 % ogółu),
- 319 ofert to miejsca pracy subsydiowane ( 56,9 %)

Oferty nie zrealizowane to 47 i stanowi to 8,3 % ogółu ofert.
Łącznie za pośrednictwem Urzędu zatrudniono 520 osób.
Średnio na 1 miejsce pracy przypada 24 osoby bezrobotne.
W naszym urzędzie organizowane są również giełdy pracy. Jest to moment,
w którym spotyka się pracodawca na terenie PUP z osobami bezrobotnymi,
które wykazują chęć podjęcia pracy u tego pracodawcy. Takich giełd pracy
zorganizowano 21 w których uczestniczyło 209 osób zatrudnionych zostało 55
osób. Podjęcia pracy odmówiło 68 osób.
Kolejnym zadaniem, które należy do pośredników pracy to kontakty
z zakładami pracy. Liczba pracodawców współpracujących z Urzędem to 438.
W wyniku wizyt pozyskano 122 miejsca pracy.



Jeżeli chodzi o wydatki Funduszu Pracy na zadania obligatoryjne to:
-kwota wypłaconych zasiłków wynosi 1,3 mln.
-liczba wypłaconych zasiłków - 2015,
-kwota wypłaconych dodatków aktywizacyjnych - 35,3 tys.
-liczba wypłaconych dodatków aktywizacyjnych 168,
-środki wydatkowane na ubezpieczenia zdrowotne za bezrobotnych bez prawa
do zasiłku 347 tys.
-liczba osób ubezpieczonych - 7950
Limity środków w dyspozycji na 2008 rok:
-Algorytm 1.293,9
-EFS POKL 1.338,1
-rezerwa 210,0

Informuję państwa również o tym, że w naszym urzędzie zarejestrowano 102
oświadczenia " o zamiarze powierzenia wykonywania pracy cudzoziemcowi".
Są to obywatele Ukrainy.
W ramach poradnictwa zawodowego ogółem objęto 495 osób bezrobotnych
w tym:
-porady indywidualne 257,
-porady grupowe 59,
-grupowa informacja zawodowa 155,
-indywidualna informacja zawodowa 24.

Ad.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Dyskusja.
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać glos?

Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który składa serdeczne
podziękowania i gratulacje dla Pani Dyrektor, gdyż PUP w Ustrzykach Dolnych
mieści się w piątce w całym województwie podkarpackim.

Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja nt. aktualnej
sytuacji w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych.



Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych
Witam Państwa bardzo serdecznie i informuję , że od 1 września pełnię
obowiązki Dyrektora SPZOZ w Ustrzykach Dolnych.
Mimo bardzo trudnej sytuacji szpitala zdecydowałem się podjąć tak trudnego
zadania aby w jakimś stopniu ten szpital wyprowadzić na prostą.
Mam nadzieję, że przy wsparciu władz samorządowych i pracowników szpitala
uda się zrealizować przedsięwzięcia jakie planuje się podjąć w zakresie
poprawy sytuacji w szpitalu.
Aktualnie szpital zrealizował budżet w ok. 71 % .
Na dzień dzisiejszy działalność szpital zamyka się z wynikiem minusowym
1.179.000,00 zł. Posiadamy zobowiązania z roku 2007-2008 w kwocie ok.
8 mln. zł. z czego wymagalnych 1.628.000,00zł.
Zatrudnionych w szpitalu na dzień 31 sierpnia było 312 osób, a na dzień
dzisiejszy jest 308. Dysponujemy 144 łóżkami. Od stycznia do 31 sierpnia
leczonych było 3.588 osób (to 15 % populacji powiatu bieszczadzkiego ),
średnio dzienny pobyt to 7 dni, średnia wykorzystania łóżek - ok. 66 %.
W związku z taką trudną sytuacją szpitala w jakiej on się obecnie znajduje,
takim podstawowym kierunkiem jest aby szpital osiągnął płynność finansową
tzn. zrównoważenie dochodów i wydatków.
Dokonano zakupu sprzętu specjalistycznego ale nie jest on w pełni
wykorzystywany. W związku z tym podejmujemy organizacyjne
przedsięwzięcia aby ściągnąć do naszego szpitala specjalistów aby były
wykonywane takie świadczenia medyczne , które nie są ogólnodostępne na co
dzień w naszym szpitalu.
Pod względem organizacyjnym szpital mam również pewne braki.
Nie uregulowano spraw związanych z aktualizacją organizacji szpitala,
zgodnie ze Statutem oraz regulaminem porządkowym.
Bardzo istotną sprawą jest sprawa zakresów obowiązków, należą w pierwszej
chwili do uregulowania.
Te podstawowe sprawy organizacyjne muszą być spełnione w okresie 2 m-cy ,
aby szpital mógł dobrze być sprawnym oraz aby dobrze przygotować się do
podpisania nowego kontraktu.
Chcemy również podnieść prestiż szpitala poprzez wysokąjakość świadczonych
usług i starać się o certyfikat ISO.
Uregulowania wymagają również sprawy lekarzy poz ze szpitalem, chcę aby
były to zdrowe relacje i aby nie było żadnych nieprawidłowości.
Myślę, że w przyszłym tygodniu przedstawię do akceptacji Zarządowi Powiatu
pełny harmonogram zadań do realizacji.
Informuję również Państwa o tym, że na rzecz Fundacji otrzymaliśmy kwotę
ok. 40 tys. zł. i planujemy przeznaczyć ją na doposażenie szpitala w sprzęt oraz
na drobne remonty, które ułatwią świadczenie usług w szpitalu.



Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Dyskusja.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania?

Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski
Wiem, że wyprowadzenie szpitala na prostąjest bardzo trudne i mam nadzieję,
że Pan nie ustąpi, tylko zmierzy się z tymi problemami.
Na ostatniej Sesji Pan Dr Kęska mówił, że główna przyczyną niepowodzeń
ustrzyckiego szpitala jest mała gęstość zaludnienia.
Proponuję aby współpracował Pan z Wójtami, Starostą i Zarządem Powiatu.
Może założyć spółkę prawa handlowego.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Wyjaśnia, że założenie takiej spółki niczego nie zmieni, nie będzie to podmiot
prywatny tylko publiczny.

Następnie głos zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Czy sąjuż jakieś nowe przepisy dotyczące prywatyzacji szpitala?
Czy jest gwarancja na to, że jak wejdziemy w taką spółkę to, że zostaną nam
umorzone te długi?
A jeśli chodzi o restrukturyzację szpitala czy to będą zwolnienia grupowe?

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Ten pakiet ustaw nie jest jeszcze skierowany do sejmu, gdyż podobno boją się
veta Prezydenta i w związku z tym tak są modyfikowane te projekty aby to veto
nie było prawdopodobne.
Na pewno dojdzie do przekształcenia szpitali w te spółki, ale jeszcze nie
wiadomo jak to będzie. W tym momencie czekamy aby te ustawy weszły ale
nie możemy siedzieć z założonymi rękami i czekać kiedy coś się zmieni tylko
musimy robić takie porządki aby obniżyć koszty utrzymania szpitala.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Restrukturyzacja jest związana pewnym programem zamian i on będzie mówił
o redukcji zatrudnienia. Dziś nie wiemy ile to będzie osób, czy kilka czy
kilkanaście. Czekamy na plan restrukturyzacji, który w najbliższym czasie ma
złożony przez dyrektora.



Następnie głos zabiera Radny Pan Marek Andruch
Czy te długi będą umorzone w całości czy tylko część?

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
W pierwszej wersji było tak, że będą umarzane długi zaciągnięte przed
rokiem 2007 dotyczące należności publiczno - prawnych. Ale do końca nie
wiadomo jak to będzie.

Radny Pan Marek Andruch
Pan dyrektor Kuca powiedział, że nie do końca wykorzystywany jest sprzęt
medyczny, o jaki to sprzęt chodzi?

Pan Marceli Kuca - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych
3 lata temu został zakupiony euroskop i nie jest on wykorzystany tak jakbym
sobie tego życzył. Populacja powiatu jest bardzo mała, więc utrzymanie w
szpitalu 3 bloków operacyjnych i oddziałów wiąże się z dużymi kosztami.
Chcemy aby w naszym szpitalu były robione zabiegi wysoko specjalistyczne
i wysokopłatne co pozwoli zredukować koszty szpitala.

Ad. 8, pkt. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 283.761,00 zł.
Są to wypracowane dochody jednostek
- BZSZ 57.382,00zł.
- SOSW 16.038,00zł.
- Ognisko Pracy Pozaszkolnej 2.340,00 zł.
- Bieszczadzka Bursa Szkolna 2.439,00 zł.
- Schronisko Młodzieżowe 1.562,00 zł.
Otrzymaliśmy pomoc finansowa dla SP ZOZ Ustrzyki Dolne od Rady Miejskiej
w kwocie 4.000,00 zł. z przeznaczeniem na remont oddziału dziecięcego.
Otrzymaliśmy również dotację z Urzędu Marszałkowskiego na zakup karetki
pogotowia dla SP ZOZ w Ustrzykach Dolnych w kwocie 200.000,00 zł.
Proponuje się zmniejszyć wydatki o 95.000,00 zł. na dokumentację projektowo
kosztorysową budynku BZSZ w wysokości 65.000,00 oraz 30.000,00
przeznaczone na potrzeby bieżące PCPR.



W rozdziale 85333 - Powiatowe Urzędy Pracy proponuje się wprowadzić
zmiany polegające na zmniejszeniu wydatków bieżących i przeznaczyć na
zakup samochodu służbowego w wysokości 65.000,00 zł.
W § 3 proponuje się zmiany w wydatkach inwestycyjnych Powiatowego
Funduszu Zasobów Geodezyjnych i Kartograficznych przeznaczyć 5.000,00 zł.
na zadanie pt. likwidacja barier architektonicznych oraz 38.300,00 przeznaczyć
na remont drogi dojazdowej do budynku.

Ad. 8, pkt. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały z sprawie określenia zadań na
które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na
2008 rok.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR
Proponuje się przesunąć otrzymane środki w kwocie 20.000 zł. z rehabilitacji
zawodowej na zadania rehabilitacji społecznej.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszące projektowi.



Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu
W projekcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały
budżetowej oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszące projektowi zachodzi potrzeba usprawnienia pracy w zakresie
opracowywania budżetu jak i materiałów które towarzyszą temu projektowi.
W 2006 roku była opracowana taka uchwała w 2 częściach. W tym projekcie
ujednolicono tekst i poszerzono o załączniki jakie składają kierownicy
wydziałów.
Również na wniosek komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego
w § 8 proponuje się wprowadzić terminy prac poszczególnych komisji.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie aktywów przez Samodzielny Publiczny
Zespół Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor Samodzielnego Publicznego
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych
Proponuje się aby wyrazić zgodę na zbycie aktywów przez SPZOZ w
Ustrzykach Dolnych tj.
-5 drewnianych domków letniskowych
-samochodu osobowego marki Fiat Ducato
-zestawu RTG
oraz wyrażenie zgody na zakup aparatury sprzętu rehabilitacji leczniczej o
wartości 172.759 zł.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zasad i trybu umarzania wierzytelności Powiatu Bieszczadzkiego
z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy-
ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu
Ze względu na zmianę przepisów kompetencje do uregulowania spraw tego typu
zostały przekazane do władz samorządowych. Chodzi tutaj o to że opłaty takie
jak za najmy, dzierżawy, wypisy, wyrysy czy za wyżywienie uczniów będzie
można rozłożyć na raty, odroczyć spłatę lub umorzyć.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
13 glosów -"za"
l głos - "wstrzymujący"
Uchwała została podjęta. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny na własność
Powiatu Bieszczadzkiego, nieruchomości położonych w miej scowości
Zawadka, gmina Ustrzyki Dolne, stanowiące własność Gminy Ustrzyki Dolne.



Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się przejąć w formie darowizny na własność Powiatu
Bieszczadzkiego nieruchomości położonych w miejscowości Zawadka,
stanowiące własność Gminy Ustrzyki Dolne.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu
Bieszczadzkiego dla niepublicznych szkół i placówek.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Przedstawiony państwu projekt uchwały jest konsekwencją utworzenia przez
ZDZ szkół licealnych.
Od 1 stycznia będziemy otrzymywać subwencję i będziemy ją przekazywać do
ZDZ, który będzie się z nami rozliczał. Nasza rola jest jak gdyby pośrednika w
przekazywaniu tych środków.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 8, pkt. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 2009 r. z przeznaczeniem na
sfinansowanie zadań realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu

W projekcie tej uchwały chodzi o to że aby w zimie drogi były funkcjonalne
musi być przeprowadzony przetarg na utrzymanie dróg. Aby przeprowadzić
przetarg należy zabezpieczyć przeznaczyć jakąś kwotę pieniężną.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 8, pkt. 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie odwołania Sekretarz Powiatu.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
W związku z tym, że Pani Janina Piekarska - Sekretarz prosiła mnie
o odwołanie z dniem 30 września, proponuje się podjąć stosowną uchwałę.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
W imieniu własnym, Zarządu Powiatu oraz Radnych Powiatu chciałbym
Pani Janinie Piekarskiej bardzo podziękować za 7 letnią pracę w Starostwie.
Tworzyła Pani ten powiat, pomagała w jego utrzymaniu. Była Pani dobrą
dusza, która pomagała przetrwać trudne czasy.
Dziękujemy bardzo za poczciwą pracę dla dobra mieszkańców powiatu.

Następnie Starosta i Przewodniczący Rady składają na ręce Pani Janiny
Piekarskiej kwiaty i pamiątkowy prezent.

Glos zabiera również Janina Piekarska
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado dziękuję serdecznie i gorąco za
obdarzenie mnie tak dużym zaufaniem przez 7 letni okres pracy na tym
stanowisku, za to że dane mi było pracować przez tyle lat na ty stanowisku.
Dziękuję bardzo za wysoką ocenę mojej pracy zawodowej, miłe słowa,
życzenia i prezent.
Chcę powiedzieć jeszcze, że moja praca była ściśle związana z wynikami
pracy moich koleżanek i kolegów.
Kończąc życzę wszystkim dużo zdrowia, satysfakcji i wytrwałości w życiu
zawodowym jak i prywatnym a mojej następczyni życzę wszystkiego
najlepszego.

Ad. 8, pkt. 10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie powołania Sekretarz Powiatu.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuję o powołanie na to stanowisko Pani Barbary Pasionek.
Ukończyła Akademię Ekonomiczną w Krakowie uzyskując tytuł mgr inż.
Rozpoczęła pracę w Urzędzie Kontroli Skarbowej w Krośnie.
Od 1 października 2006 r. pracuje w naszym urzędzie na stanowisku inspektora
ds. kontroli wewnętrznej. W ciągu tych lat ukończyła wiele kursów i studia
podyplomowe. Uważam, że jest odpowiednią osoba na to stanowisko.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.



Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Głos zabiera Pani Barbara Pasionek - Sekretarz
Dziękuję bardzo za powołanie mnie na to stanowisko.
Zapewniam, że dokonam wszelkich starań, że powierzone mi obowiązki
wykonam z należytą starannością i postaram się nie zawieść Szanownej Rady.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który proponuje aby na
posiedzenia Sesji zapraszać Pan a Wojciecha Szot - Dyrektora Ustrzyckiego
Domu Kultury.
Więcej interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos?

Ad. 10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXVI Sesję Rady
Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu
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